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1: Valg af ordstyrer 

Annie Lehim Laursen blev valgt. 

 

2: Valg af referent 

Peter Bach Nikolajsen blev valgt. 

 

2a: Valg af stemmetæller 

Birte og Olina blev valgt. 

 

3: Formandsberetningen ved Anders Vindum 

Referat af formandsberetningen: 

Som håbet har det været et relativt stille år, hvor det har været muligt at spare op i grundfunden. Omfugnin-

gen af gavlen i bygning 73 har fyldt en del i bestyrelsen. Dejligt, at det kunne blive gjort med relativt kort var-

sel. 

Der var stor opbakning til fælles arbejdsdag her i foråret, hvilket var glædeligt. Vi nåede mange opgaver i lø-

bet af de tre timer. Muligvis arrangeres endnu en dag senere på året. Tak til dem, der var med. 

Også stor tak til alle, som bidrager med stort og småt som f.eks. ved at passe blomster foran indgangsparti-

erne.  

Bestyrelsen ser frem mod nyt år, hvor vi forhåbentlig kan spare ydeliger op til fremtidige renoveringer.  

 

Beretningen blev godkendt enstemmigt med 12 fremmødte stemmer. 

 

4: Fremlægges af regnskab for 2020 

Renovering af vandrør og nedfaldsstammer har været en stor post i regnskabet, men alt har været som for-

ventet. Der har stadig været mulighed for at spare op i grundfonden. 

Regnskabet blev godkendt enstemmigt med 12 fremmødte stemmer. 

 

5: Fremlægges af budget for 2021 

Budgettet godkendt enstemmigt med 12 fremmødte stemmer. 

 

6: Valg af bestyrelsen. 

Anders Røge Jørgensen og Henrik Knakkergaard var på valg og genopstillede begge. 

Der var ingen modkandidater, og begge blev derfor valgt ind for en ny toårig periode. 

 

7: Valg af suppleanter 

Bestyrelsen havde indstillet til at vælge Kirsten Gandløse for en ny toårig periode, selvom hun kun var midt-

vejs i sin periode. Hensigten var, at de to suppleanter så vil afgå skiftevis hvert år – så begge ikke afgår 

samme år. 

Kirsten blev valgt enstemmigt med 12 fremmødte stemmer. 

 

8: Valg af revisor. 

Bestyrelsen indstiller til at fortsætte med Kovsted og Skovgaard som revisor. 

Valgt enstemmigt med 12 fremmødte stemmer. 

 



9: Indkomne forslag. 

Forslag om at give bestyrelsen bemyndigelse til etablering af ladestandere til elbiler og plugin-hybridbiler. 

I alt blev der afgivet 10 stemmer for, og 7 stemmer imod.  

Forslaget blev dermed forkastet, da der ikke var 2/3 stemmer for forslaget. 

 

10: Eventuelt. 

- Ønske om to nye vogne til vaskerummet. 

- Ønske om håndvask i vaskerummet. 

- Kældervindue er revnet i blok 73. 

Emnerne tages op på det førstkommende bestyrelsesmøde. 

 

 

 


